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Nämndinitiativ ställt till utbildningsnämnden 

Alla våra lärare förtjänar en bonus 

Under hösten så meddelade högerstyret att lärarna och rektorerna i grundskolan skulle 

få en bonus på decemberlönen, vilket vi så klart välkomnar. Men vi tycker dock att den 

här bonusen skulle kunna sträcka sig ytterligare något för att innefatta även de lärare 

som ligger under utbildningsnämndens ansvarsområde.  

Utbildningsnämnden beräknas gå med 2,5 miljoner i överskott och vi tycker att det är 

rimligt att göra en satsning på våra duktiga lärare vars jobb bär kommunen och dess 

framtid. 

I möjligaste mån ska bonusen vara likvärdig med den som givits grundskolans lärare, 

vilket sannolikt fortfarande ger nämnden ett överskott.  

Socialdemokraterna föreslår därför mötet att besluta, 

Att En skyndsam utredning görs om hur en utbetalning av en bonus till 

lärare under utbildningsnämndens ansvarsområde ska kunna 

genomföras med årets överskott som budgettak.  

För Socialdemokraterna, 

Robin Andersson (S), 2:e vice ordförande 

Marie-Lousie Birgitta Asp (S), ledamot 

Kjell Pettersson (S), ledamot 
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